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Bevezető 

Az elmúlt időszakban ismét nagyon sok időt töltöttem a tisztségviselői munkámmal, sok dologgal 

foglalkoztam. Kezdeti elképzeléseim megváltoztak a projektekkel kapcsolatban, ennek több oka is 

volt, új célok kerültek előtérbe. 

Időrendi bontás 

2011. október 11. – Szakterületi koordinátorok megbeszélése 

2011. október 11. – Küldöttgyűlés 

2011. október 13. – Intézeti Tanács 

2011. október 13. – MASZAT felvételi 

2011. október 17. – Választmány 

2011. október 18. – Lágymányosi Hallgatói Fórum a készülő Ftv-ről 

2011. október 20. – Interjú készítése Simon Péterrel, a Kar Kiváló Oktatójával 

2011. október 20. – Matematika előadás középiskolásoknak 

2011. október 24. – Választmány 

2011. október 25. – MATSZACS ülés 

2011. október 26. – Diplomás Pályakövetési Konferencia 

2011. október 26. – BSc Szakdolgozati Konferencia 

2011. október 27. – Tüntetés az Ftv. koncepciója ellen 

2011. november 7. – Választmány 

2011. november 8. – OMAHA alapszabály megbeszélés 

2011. november 10. – Intézeti Tanács 

2011. november 11. – GyógyMatek-Biosz buli megbeszélés 

2011. november 14. – Választmány 

2011. november 15. – BioSzacs ülés 

2011. november 16. – Szaktájékoztató a Berzsenyi Dániel Gimnáziumban 



2011. november 18-20. – TTK HÖK Vezetőképző 

2011. november 21. – Jutalomkeret pályázatok megbeszélése 

2011. november 23. – MAFIHE Elnökségi ülés 

2011. november 24. – GyógyMatek-Biosz barátság buli 

2011. november 25. – MATSZACS ülés 

2011. november 26. – MATSZACS Nyílt nap 

2011. november 28. – Választmány 

MATSZACS 

Lezárult a MASZAT felvételi, sikeresnek ítélem az új koncepciót. Új MASZAT koordinátor Sélley Fanni 

lett, azóta jól működik a rendszer, néhány terem problémát leszámítva, de azok is orvosolva lettek. A 

katalógusokból kiderült, hogy alkalmanként 3-4-5 embernek segítünk és ezeknek kevesebb mint 30%-

a matematika szakos. 

A szakterületi koordinátorok megbeszélésén felmerült egy civil szervezet alapítása, ennek ötletét a 

Szacs támogatta. Azóta van egy alapszabály tervezetünk, Holló-Szabó Ferenc tanár úr felajánlotta 

székhelynek a Kémia épület első emeleti dohányzó termet, amit szívesen kialakítanánk részben 

irodának, részben állandó MASZAT teremnek, részben pedig a Múzeumos kiállító helynek. Ennek 

egyeztetése a héten fog megtörténni. MAFIHE-sek meghívtak elnökségi ülésükre, továbbá 

tanácsaikkal és későbbi segítségüket is felajánlották. 

Az Intézet kezdeményezésére középiskolai látogatásokat szerveződnek, ehhez kérték segítségünket, 

hogy minden iskolában legyen hallgatói részvétel. 

Egy Salgótarjáni középiskola végzős biológia-matematika tagozatos osztály osztálykirándulásának 

egyik állomása az ELTE TTK volt. Előzetes egyeztetés alapján készültünk körbevezetéssel, általános 

tájékoztatóval a szakról, és Kapari Dávid érdekes matematikai előadásával szórakoztatta az érdeklődő 

diákokat. Biológia részről Sik Zsuzsanna Brigitta tartott tájékoztatást és körbe vezetést különböző 

Biológiai tanszékek laboratóriumaiba.  

Az idei évben harmadszorra került megrendezésre a BSc Szakdolgozati Konferencia Csikai Mátyás 

szervezésében. Az eseményen kb. 30-an vettek részt, ami nem olyan sok, tekintve a célközönség 

létszámát. Ennek legfőbb oka szerintünk a ZH-időszakbeli rendezés. A jövőben erre jobban ügyelni 

fogunk. 

A szakterületi pólók hosszas várakozás után végre megkezdődtek. 

A szakterületi honlap folyamatosan frissül Kuti Péternek köszőnhetően. 

A november 24-ei barátság buli nagyon sikeresnek mondható ellentétben az eddigi más szakos 

bulikhoz képest. Azt gondolom ez az alapos előkészületek készülés, megfelelő marketing és gondos 

odafigyelés következménye. Matekos részről Kuti Péter és Nagy Kapolcs Ompoly főszerveztek, akik 

készülnek egy részletes beszámolóval az eseményről. 



November utolsó hétvégéjének szombatján egy csapatépítő/bevonó napot tartottunk. Sikeresnek 

értékelem az alkalmat, annak ellenére, hogy csak 3 új taggal bővültünk, de minden bizonnyal ez a 

szám nem fog megállni. A nap folyamán írtak teszt újak és Szacs tagok egyaránt, később előadásokat 

tartottunk, Szellák Zsanett a HÖK-ről, jómagam a MATSZACS-ról, Kuti Péter a Mentorrendszerről és 

annak matekos vonulatáról és a rendezvényszervezésről. Utána egy ülés keretein belül 

brainstormingoltunk a teadélutánról és egyéb Szacs programokról. Nagyon sok új ötlet jött elő az 

újak részéről. A jövőben mindenképpen tervezünk még hasonló alkalmakat. 

 

Talán a rengeteg teendő ellenére még sok terv nem valósult meg az előző Küldöttgyűlés óta. Ezek 

nem merültek feledésbe, új tagok reményében mihamarább sikerül ezek megvalósítása!  

 

Levelekre válaszoltam, delegáltságaimnak kivétel nélkül eleget tettem, fogadóóráimat megtartottam 

(egy alkalommal nem az előírt helyen voltam, de erről értesítettem a jelenlevőket, hogy szóljanak, ha 

keresnek). 

 

Köszönöm mindenkinek, aki segített vagy hozzájárult munkámhoz! Külön köszönöm a beszámolóban 

említett tagok tevékenységét! 

 

Köszönöm, hogy elolvastad beszámolómat! Ha kérdésed van, fordulj hozzám bizalommal! 
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